

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

通告編號：S18/19 - 183B (工作人員及表演學生)

四十六周年畢業暨頒獎典禮

敬啟者：本校四十六周年畢業暨頒獎典禮定於 2019 年 6 月 22 日(星期六)下午 2 時 30 分至 5 時假北角街坊福利會陳樹渠大會堂（香港北角渣華道 210 號）舉行。貴子弟獲委派為工作人員／表演學生，敬請留意下列安排：

	類別	到場時間	到校時間	集合地點	負責老師
<input type="checkbox"/>	工作人員				
<input type="checkbox"/>	表演學生				
<input type="checkbox"/>	其他				

注意事項：

(甲) 畢業典禮為本校重要日子，嘉賓雲集，學生須穿著整齊夏季校服或團隊制服，儀容髮式整潔純樸，合乎學校規定。

(乙) 如因惡劣天氣或其他事故，教育局宣佈停課，當日活動將會取消。請留意電台、電視台宣佈，以及本校網頁最新消息。

如有疑問，請致電 23800241 查詢。

請於 5 月 30 日或以前將回條交負責老師，以便辦理及備案。

此致

貴家長



招祥麒

校長 招祥麒博士

2019 年 5 月 28 日

通告編號：S18/19 - 183B (工作人員及表演學生)

回 條

敬覆者：有關 貴校四十六周年畢業暨頒獎典禮各項安排，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班別：____ 班號：____

簽 署：_____

請於 5 月 30 日或以前將回條交負責老師。

2019 年 _____ 月 _____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19 – 183B (Student helpers and performers)
To: Parents

28th May 2019

The 46th Speech Day

The 46th Speech Day has been scheduled to take place from 2:30p.m. to 5:00 p.m. on 22nd June, 2019 (Saturday) at North Point Kaifong Association Chan Shu Kui Hall (210, Java Road, North Point, HK). Your child has been invited to be a helper/performer. Please note the following details:

	Category	Time to Arrive at the Venue	Time to Arrive at School	Venue of Assembly	Teacher in Charge
<input type="checkbox"/> Helper					
<input type="checkbox"/> Performer					
<input type="checkbox"/> Others					

Points to Note:

1. The Speech Day is a very formal event. Students should wear the summer school uniform properly and make sure their hairstyle and appearance are up to the school standard.
2. If the Education Bureau announces the suspension of classes due to inclement weather, the ceremony will be cancelled. Please pay attention to the announcements on the radio, television and the school website for the latest updates.

For enquiries, please contact the school at 2380 0241.

Please return the reply slip to the teacher in charge on or before 30th May, 2019. Thank you for your attention.



Chiu Cheung Ki
Dr. CHIU Cheung Ki
Principal

----- ✂ -----
Circular no. S18/19 – 183B (Student helpers and performers)

Reply Slip

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S18/19 – 183B has been read and I understand the arrangements of the 46th Speech Day.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please return the reply slip to the teacher in charge on or before **30th May 2019**.

Date: _____